
Minnesanteckningar styrelsemöte SFAM Västmanland 201118 

 

Plats: Digitalt möte via Zoom 

Närvarande: Terese Ring, Jenny Krifors, Ulrika Rydhamn, Kjell Jansson, Ida Eriksson, Jessica Raab, Carolyn 
Koumal och Hanna Trillkott. 

 

 

 Mötet öppnades. 

 Dagordningen godkändes med tillägg av en övrig fråga. 

 Årsmöte planerades till onsdagen 17 februari 2021, klockan 18. Det beslutades att mötet sker i 
digital form. Utöver sedvanliga punkter på dagordningen, en punkt med beslut om 
stadgeändring angående styrelsens beslutsmässighet, §4. 

 Inga föreläsningar har anordnats under året på grund av pågående pandemi och det beslutades 
att inte planera för några föreläsningar under våren 2021 heller. Det diskuterades möjligheten 
att ha föreläsningar digitalt men denna lösning avslogs då det bedömdes som en väsentlig del av 
aktiviteten att träffas i fysisk form. 

 Information från Ulf Måwe (SFAM:s Kompetensvärderingsråd), via ett par av 
styrelsemedlemmarna kring Mitt-i-ST och Examensarbete. Antalet ST-läkare i allmänmedicin har 
ökat och med det även behovet av utvärderare. Man behöver hjälp med både rekrytering och 
utbildning av fler utvärderare av de lokala föreningarna. 

 Under övriga frågor togs upp att det i framtiden behöver beslutas om eventuellt byte av bank. 
Kassör beskriver stora svårigheter att komma i kontakt med nuvarande bank. 

 Nästa styrelsemöte planerades inte, det får ske på konstituerande styrelsemöte den 17/2 2021, 
direkt efter årsmötet. 

 

Vid protokollet 

Ulrika Rydham 

 

 

 


